

10oz Bekas Candi Bentuk Kaca Jars Feather Crown Shape Design

[Glassware Sunny](#) komited untuk mengeksport produk wangian berkualiti tinggi ke Eropah dan Amerika Syarikat. Ia terus meneroka sejarah dan budaya Cina, dan membuka tingkap untuk negara-negara Barat untuk memahami China. Ia adalah tepat terhadap latar belakang ini bahawa Feather Crown [balang lilin](#). Siri telah berjaya dibangunkan:

1. Budaya Oriental Pangkat para pegawai di Dinasti Qing dicerminkan oleh lings bunga mereka, yang dibuat untuk bulu merak, yang merupakan simbol yang membezakan prestij dan martabat pada masa itu.
2. Dalam budaya Barat, malaikat dibahagikan kepada tahap yang berbeza mengikut bilangan sayap. Orang juga akan menyatakan pencapaian atau kehormatan seseorang melalui bulu yang dimasukkan pada topi mereka.

Pembangunan Feath Crown Wrown Wrophant Jars Series berpegang kepada tanah yang sama budaya Cina dan Barat, menyatakan keindahan ini dengan ciri-ciri yang jelas dari kaca, menggabungkan budaya Timur dan Barat untuk menyediakan sumber kuasa untuk pembangunan produk, dan juga membawa kita kuasa untuk menyebarkan keindahan timur. Reka bentuk ini menggunakan tekstur unik bulu burung untuk menggambarkan konsep reka bentuk. Susunan yang berperingkat membentangkan keindahan irama, dan juga boleh mencerminkan perangai yang unik dari bahan kaca. Bahagian luar adalah frosted untuk memberikan kaca rasa ruang dan yang sama adalah frosted. Meningkatkan rasa dan geseran, tidak mudah jatuh. Dilengkapi dengan penyaduran perak di dinding dalaman kaca, ia menyatakan keindahan cermin cermin kaca. Apabila lilin dinyalakan, ia menghasilkan kesan refleksi dan pemetaan, yang meningkatkan rasa dan penghargaan terhadap produk.



Exquisite Embossed Pattern





Capacity	293ml
weight	350g







PS:

Sunny Glassware had applied the patent for our own designs they are protected by copyright and not allowed to show any other vendors to quote or copy. Meanwhile, it can be your private label product and won't supply others once you place order with defined qty.





REMINDER

MOQ IS REQUIRED

Contact us for more details